
中一至中五級同學： 

本年度上學期 Individual Score Checklist將以 PDF文件形式上載於 Aerodrive 系統，文件已作加密處

理(密碼為學生的香港身份證號碼;例如:身份證號碼 A123456(A)的密碼為 A123456A)。 

文件名稱為：xxxxxx-SCORES-2021-1E-yy-zz-key.pdf 

             (xxxxxx: 學生編號; yy: 班別; zz: 班號) 

請留意以下事項： 

1. Checklist上分數為暫定成績，已計算平時分，故與試卷上分數不同。 

 如有疑問，請於 28/01/2022(五)下午 2:00前聯絡科任老師(24140157)查詢詳情。 

2. 同學應以登入學校電腦的戶口及密碼作為登入 Aerodrive系統的戶口及密碼。 

 (詳情請參閱附件) 

如有任何疑問，請致電本校(24140157)或以電郵向陳家俊老師(chankachun@pocawsc.edu.hk)查詢。 

電腦行政組 

27/01/2022 

27 Jan 2022 

Dear F1 – F5 students, 

The Individual Score Checklist for the first term will be uploaded to Aerodrive System as a PDF document 

for your information. This document will be encrypted with your HKID number as the password. 

(If you HKID number is A123456(A), then the key for the pdf is A123456A.) 

The name of the file: xxxxxx-SCORES-2021-1E-yy-zz-key.pdf 

 (xxxxxx is your student ID number, yy is your Class and zz is your Class number) 

Please note the following: 

1. The total mark on your Individual Score Checklist is a temporary one and it is slightly different 

 from the mark shown on your exam paper, as your daily mark has been added to this total mark. 

 If you have any question on this matter, please contact your subject teacher at 24140157 before 

 28/1/2022 (Friday) 2 p.m. 

2. Students should login to Aerodrive System using their school account and password. Please 

 refer to the attached document for details. 

Should you have any enquiries, please contact our staff at 24140157 or email Mr Chan Ka Chun 

(chankachun@pocawsc.edu.hk). 

Computer Service Unit 

mailto:chankachun@pocawsc.edu.hk


附件： 

如何登入網上 Aerodrive系統 

1. 請先到校網並按下 Aerodrive標示 

 

2. 輸入登入帳戶及密碼 (與登入學校電腦的帳戶及密碼相同) 

 


